
Cie R&OB 23-6-2016 Zodra nulmeting is uitgevoerd en een plan van 
aanpak opgesteld mbt woonwagenlocaties legt het 
college dit onderwerp opnieuw voor aan de 
raad/raadscommissie. 

De Ruiter SD   24-10 Stavaza is kort toegelicht tijdens de commissie. 
Zodra inventarisatie is afgerond, kan worden bepaald 
wel bedrag gemoeid is met de overdracht aan Goed 
wonen.  

Cie R&OB 11-5-2017 De parkeerbeleidsnota wordt geëvalueerd, zodat 
eventueel op tijd bijgestuurd kan worden. 

  OB   De RIN nav de evaluatie van de parkeerbeleidsnota 
heeft op 31 mei 2018 op de postlijst gestaan. MS 6/11: 
De evaluatie van de parkeernota staat op de 
beleidsplanning voor de tweede helft van 2019.  

Cie R&OB 12-10-2017 Agenderen herijking VAB beleid Van Extel SPP   220180524 Mogelijkheden worden bekeken om dit 
parallel mee te laten lopen met de op te stellen 
omgevingsvisie. De vraag is of hier budget voor 
vrijgemaakt wordt.  
20180813 Het bestemmingsplan buitengebied is in 
juli vastgesteld, dat is het juridisch kader. 
Daarnaast geldt het huidige VAB beleid als 
richtsnoer. 
-In het licht van de proeftuin Elsendorp gaan we 
nieuwe uitgangspunten formuleren. 
Deze kunnen mogelijk leiden tot een aangepast VAB 
beleid.  
-Ambtelijk is de wens dat meer dan 90% van de 
aanvragen kunnen worden afgehandeld binnen het 
bestaande beleid 

Cie R&OB 11-1-2018 Agp. 5. College informeert de raad zsm nadat hij in 
februari 2018 het stappenplan overdracht 
woonwagens heeft vastgesteld. 

De Ruiter SD   24-10 Stavaza is kort toegelicht tijdens de commissie. 
Zodra inventarisatie is afgerond, kan worden bepaald 
wel bedrag gemoeid is met de overdracht aan Goed 
wonen.  



Cie R&M  16-5-2018 Zodra opportuun informeert het college / wethouder 
Van Extel de commissie bt vliegenoverlast De Rips. In 
ieder geval volgt in juni een update. 

Van Extel VT   20180614: op 2 juli wordt een infobijeenkomst 
gehouden voor omwonenden in de Rips mbt 
vliegenoverlast. 20180828  een aantal omwonenden 
met klachten brengt op 5 sept. een bezoek aan 
ondernemer Van Deurzen. 20180906 Beraden over 
wijze van communiceren richting buurt. Dit zal medio 
sept/okt 2018 plaatsvinden. 20181005 bijeenkomst vindt 
plaats op dinsdag 23 oktober. 20181101 Op 
dinsdagavond 23 oktober 2018 is er een 
bewonersbijeenkomst geweest in een klein gezelschap 
olv Rick Pulles en Janine Rechters. Hierbij waren zowel 
ondernemers als bewoners aanwezig. Tevens was de 
dorpsraad actief aanwezig. De opzet was gericht op het 
maken van de verbinding en het creëren van draagvlak 
om het maatschappelijk probleem, in gezamenlijkheid 
aan te pakken. Hierbij is een goede start gemaakt met 
deze laagdrempelige bijeenkomst. Actiepunten zijn 
opgesteld en medio januari / februari wordt er weer in 
een klein comité een bijeenkomst gepland. Doel hiervan 
is om aan de voorkant (proactie) van de problematiek te 
komen. 

Cie R&M  16-5-2018 Wethouder Van Extel zegt toe dat het college 
schriftelijk antwoordt mbt financiële aspecten fietspad 
De Quayweg. 

Van Extel OB   20180905: november / december raad en 10/10 of 
21/11 in cie R&M integrale afweging riolering en wegen 
(evt. icm wegenbeheersplan) 

Cie R&M  13-6-2018 Bp buitengebied -Opschonen lijst met cultuur 
historische objecten i.s.m. nieuwe kaders op dat punt. 

  VT   20180823 in okt/nov volgt hierover een B&W-info met 
overleg. 20181101 B&W info gepland op 16 januari 
2019. 

Cie R&M  13-6-2018 Bp buitengebied - In de kadernota 
(begrotingsvoorstellen) inzichtelijk maken wat de 
status is van huisvesting arbeidsmigranten. 

  VT   20180813 Om verduidelijking gevraagd. 20180821 
status huisvesting arbeidsmigranten wordt 
meegenomen in de planning mbt 
arbeidsmigrantenbeleid (zie toezegging raad 5-7-18). 
Daarna aanpassing in Bp buitengebied. 20181101 
Beleid huisvesting arbeidsmigranten 21-11-2018 in Cie 
en 13-12-2018 in raad. 

Cie R&M  13-6-2018 Het college plant een moment waarop hij de 
raadscommissie een presentatie kan geven over 
kavelsplitsing. De raadscommissie geeft nader aan 
waar haar informatiebehoefte meer concreet ligt 

  VT   Wacht reactie raadscommissie af. 



Cie R&M  10-10-2018 De raad ontvangt een overzicht van beschikbare 
bedrijfskavels in relatie tot de behoefte, met name 
mbt de kernen Bakel en Milheeze. Tevens wordt de 
raad schriftelijk geïnformeerd of en welke relatie 
bestaat mbt het VAB beleid. 

  SPP   20181105 Op dit moment zijn de volgende aantallen 
bedrijfskavels beschikbaar:  
Smartpark: 10 kavels beschikbaar. Maar dit zouden er 
ook een paar meer kunnen zijn al men een iets kleinere 
kavel wil. (vb: stel er zijn nu 2 kavels van 1600m² 
beschikbaar, dan zouden het ook 3 kavels van circa 
1000m² kunnen zijn). 
Elsendorp:19 woon- werklocaties, waarvan 3 bestaand. 
Dus nog 16 beschikbaar.   
De Mortel: De verwachting is circa 9 woon-werklocaties.  
-In de overige kernen is op dit moment niks 
beschikbaar. De afgelopen maand (oktober) is in 
samenwerking met de ondernemersvereniging Bakel 
een enquête uitgezet. Dit heeft geresulteerd in 19 
ingevulde enquêtes. Er is een extra maand gevraagd 
voor het invullen van de enquette. De resultaten moeten 
nog ganalyseerd worden. 
De relatie m.b.t. het VAB beleid: op bedrijventerreinen is 
een hogere milieucategorie toegestaan dan op VAB 
locaties. Op VAB locaties is categorie 1 en 2 
toegestaan.  
Wanneer de bedrijventerreinen vol zijn zullen 
ondernemers naar VAB locaties kijken, maar daar kan 
niet elk bedrijf terecht (ivm milieucategorie).  

Cie R&M  10-10-2018 De raad ontvangt zsm antwoord mbt mogelijkheden 
tot her-prioriteren van de plannen voor een 
snelfietsverbinding. 

  SPP   20181102 De raad heeft de mogelijkheid om 
(gemotiveerd) aan te geven dit project naar achteren te 
willen schuiven. Dit wordt vervolgens gecommuniceerd 
met de gemeente Helmond en de partners van de 
bereikbaarheidsagenda. De planning kan dan 
aangepast worden, het is tenslotte een adaptieve 
agenda. 



Cie R&M  10-10-2018 Over een door LR&D66 gesignaleerd 
bezuinigingsvoorstel mbt sportparken ontvangt de 
raad verduidelijking / toelichting. 

  OB Afgedaan MS 5/11: Er zijn geen bezuinigingsvoorstellen op 
sportparken in de begroting 2019 opgenomen. De 
lagere lasten hebben te maken met lagere interne 
toerekening kosten (uren, kapitaallasten) en vervallen 
van de huurvergoedingen aan de sportstichtingen.  

Cie R&M  10-10-2018 College betrekt raad bij het op kortere termijnbepalen 
van standpunt over visvereniging / visvijver Dribbelei. 

  SPP     

Cie R&M  10-10-2018 Het college informeert de raad(scommissie) over de 
nieuwe intentieovereenkomst met provincie over 
proeftuin Elsendorp. 

  SPP   20181101 13 december wordt de Raad middels een Rin 
geinformeerd over het proces.                        Raad, 
college, GS en PS worden, in januari 2019 in een 
gezamenlijke sessie, geinformeerd over de VAB 
proeftuin Elsendorp.          

Cie R&M  10-10-2018 Het college betrekt de raad bij transitie landelijk 
gebied zodra dit aan de orde is in MRE verband én 
als de eigen omgevingsvisie aan de orde is. 

  SPP   20181101 Voor de zomervakantie 2019 wordt de Raad 
geinformeerd. De eigen omgevingsvisie wordt in 21019 
opgestart. De Raad wordt daarbij betrokken. 

Cie R&M  10-10-2018 Het college informeert de raad of een nieuw besluit 
nodig is in het kader van de StiKa-regeling tbv 
verbetering van natuur en landschap in het 
buitengebied. 

  

OB   MS 5/11: Het voorstel komt in de collegevergadering op 
13 november 2018. 20181105 Antwoord is opgenomen 
in het overzicht 'vragen in relatie tot begroting'  

Cie R&M  10-10-2018 De wethouder zegt toe tbv de raad in beeld te 
brengen wat de vorderingen zijn wat de 
samenwerking van natuurorganisaties betreft. 

  

OB Afgedaan MS 5/11: De samenwerkende natuurverenigingen 
bereiden een presentatie voor om deze op 24 november 
aan de commissieleden te presenteren. Tijdens de 
presentatie vertellen zij hoe het gaat en wat zij het 
afgelopen jaar gezamenlijk hebben opgepakt. 20181105 
Antwoord is opgenomen in het overzicht 'vragen in 
relatie tot begroting'  

Cie R&M  10-10-2018 Het college informeert de commissie in geval 
cofinanciering van bedrijfs-contactfunctie niet tot 
stand komt. 

  

SPP   20181101 Streefdatum contactfunctionaris in dienst is 1 
januari. Contactfunctionaris wordt  door ZLTO en 
gemeente betaald, co financiering. Rabobank wordt 
gevraagd om ook deel tenemen. Er is een afspraak met 
de Rabobank ingepland op 5-11-2018. 

Cie R&M  10-10-2018 Het college wint advies in, zoals nu, indien 
initiatiefnemer met een nieuw plan komt. (Kasteel) 

  

SPP   20181105 Deze toezegging is conform het 
toetsingsproces en is een onderdeel van de 
raadsstukken. 

Cie R&M  10-10-2018 Fractie LR&D66 neemt initiatief tot gewijzigd 
(geamendeerd) voorgesteld raadsbesluit 
‘kasteelplan’.   

SPP   20181105  Initiatief ligt bij de fractie LR & D66. 

 


